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Drøfting: 
 
Spørsmål til drøfting er om man skal bruke ressurser på å opprettholde dagens 
aktivitet/åpningstider på alle avdelinger, eller gjøre endringer som fører til bedre tilbud på færre 
avdelinger. Det er nærliggende å se på avdeling Vanvikan som har minst lokaler, minst 
åpningstid og minst utlån. Enten må denne avdelingen får et kraftig løft, eller vi må se om vi 
kan videreføre driften på avdelingen. 
 
Konklusjon: 
 
Folkebiblioteket ønsker at skolen setter inn ressurser i skolebiblioteket slik at de selv kan 
håndtere egne brukere. Samarbeidet mellom skole og kultur må styrkes, gjerne gjennom en 
samarbeidsavtale.  
La biblioteket i Vanvikan være som det er fram til det er avklart med bygging av ny grunnskole. 
 


